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1 jaarstukken D66 Hoofdlijnen 7 De jeugd is in 2023 op verschillende manieren betrokken. Toch heeft de 

portefeuille eerder aangegeven dat de respons beter kan. Wat gaat de 

portefeuillehouder doen om de jeugd beter te betrekken? Welke instrumenten 

worden ingezet?

2 jaarstukken D66 Hoofdlijnen 7 Hoe gaat de portefeuillehouder zorgdragen dat de prognoses meer richting de 

realiteit gaan waardoor we adequaat kunnen anticiperen op wat nodig is in het 

IHP en niet achteraf hoeven te repareren?

3 jaarstukken D66 programma 1 16 GM is trekker voor Valpreventie en Welzijn op Recept. Niet op andere 

onderdelen van het Regioplan. Op welke wijze worden de verschillende 

onderdelen met elkaar verbonden, blijft GM aangehaakt en worden wij als Raad 

geinformeerd?

4 jaarstukken D66 programma 1 16 Wanneer kunnen we het actieplan publieke gezondheid verwachten?

5 jaarstukken D66 programma 1 16 In hoeverre kunnen we de uitkomsten van het onderzoek dat enkele jaren 

geleden is gedaan in twee wijken van GM terugzien in het actieplan mantelzorg?

6 jaarstukken D66 programma 1 17 IN welke mate zijn de bewegingsmogelijkheden ook toegankelijk voor minder 

valide mensen? Dus inclusie

7 jaarstukken D66 programma 1 18 Is het onderzoek naar de financiele en ruimtelijke haalbaarheid van een nieuwe 

zwemvoorziening Naarderheem afgerond voordat de Lunet wordt gesloten? Wat 

bieden we onze inwoners die vanwege hun fysieke gesteldheid zwemmen nodig 

hebben, mocht Naarderheem nog niet klaar zijn? 

8 jaarstukken D66 programma 1 19 De 17 aanvragen lijken niet alleen laag maar zijn ook laag.  Dit is nog niet 1% van 

het aantal signalen (2088). Wat gaat de gemeente doen om het bereik te 

vergroten?

9 jaarstukken D66 programma 1 20 Klopt het dat de RAad het actieplan Dak- en Thuisloosheid nog niet hebben 

ontvangen? Het zou in februari 2024 af zijn. Wanneer kunnen we dit 

verwachten?

10 jaarstukken D66 programma 1 20 Idem m.b.t. aanpak effectief inzetten subsidies aangaande Versa

11 jaarstukken D66 programma 1 21 Klopt het dat Gooise Meren marketing in 2024 een doorstart krijgt? Klopt het dat 

Stichting Gedenk en Feestdagen alleen in 2024 de koningsdag en 5 mei viering 

hebben georganiseerd? 

12 jaarstukken D66 programma 1 22 Wanneer is het uitvoeringsprogramma Cultuurvisie beschikbaar?

13 jaarstukken D66 programma 1 22 De evaluatie van de eerste (van de twee) cultuurcoaches is positief afgerond. En 

de tweede? Wat valt daarover te zeggen en wat betekent dit voor het vervolg? 

Wat maakt dat cultuurcoaches de lading niet dekt en cultuurregisseurs 

klaarblijkelijk wel. Wat is het verschil en wat gaat de inwoner en de sector 

hiervan merken?

14 jaarstukken D66 programma 2 25 Waarom speelplekken op verzoek inclusief toegankelijk maken, waarom niet 

structureel?

15 jaarstukken D66 programma 2 26 en 27 Hoe gaat de gemeente om met de 50% jongeren met mentale problemen? Ik lees 

hier niets specifieks op?

16 jaarstukken D66 programma 2 28 Het lerarentekort is een verantwoordelikjheid van de scholen zelf. Mooi dat er is 

meegedacht (acties D66) op parkeren en woningen, maar er kan meer. Hoe kan 

de gemeente campagne voeren? Zij-instromers aantrekken etc? Hoe zorgt de 

gemeente dat zij meer proactiviteit laten zien ipv het bij de schoolbesturen 

beleggen? Hoe behoud je ze?

17 jaarstukken D66 programma 3 32 Algemene kapvergunning? Graag toelichting?

18 jaarstukken D66 programma 3 33 Monitoringsplan vergroening? Is dit de groenindex of iets anders? Hoe staat het 

met de wijkindex?

19 jaarstukken D66 programma 3 33 Stadsecoloog. D66 is hier erg blij mee; graag meer info over hoe het gaat?

20 jaarstukken D66 programma 3 35 Waarom is de ambitie duurzaamheid aangepast en is er geen doelstelling tav 

2030? 

21 jaarstukken D66 programma 3 31 Wanneer dient de nieuwe Lokale Woonvisie uiterlijk gereed te zijn?

22 jaarstukken D66 programma 3 31 Hoe vaak per jaar vindt overleg plaats met de Woningcorporaties?

23 jaarstukken D66 programma 3 31 Wat houdt ‘een rijk palet aan woningtypen’ precies in?

24 jaarstukken D66 Programma 3 31 Hoe gaat men bereiken dat in alle kernen voor een passend aanbod van 

seniorenwoningen beschikbaar is?

25 jaarstukken D66 programma 3 31 Er wordt gestuurd op kleinere woningen. Bij de Doelgroepenverordening is 

minimaal 40 m2 GBO vastgesteld. Hoeveel GBO bevat ‘een kleinere woning’?
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26 jaarstukken D66 programma 3 31 Welke andere beleidsinstrumenten die de positie van starters op de 

woningmarkt effectief versterken zou de gemeente Gooise Meren graag willen 

invoeren?

27 jaarstukken D66 programma 3 32 Wordt met het Stimulerings- en bewustwordingsprogramma voor senioren

28 jaarstukken D66 gebruik gemaakt van wooncoaches? 

29 jaarstukken D66 programma 3 32 Wat zijn de resultaten totnutoe om senioren te bewegen afstand te doen van 

hun grotere huizen?

30 jaarstukken D66 programma 3 32 Bij de Doelgroepenverordening hebben de woningcorporaties duidelijk

31 jaarstukken D66 aangegeven appartementen van iets minder dan 40 m2 te willen bouwen

32 jaarstukken D66 om aan een bepaalde vraag te voldoen. Is hier verder overleg over gaande?

33 jaarstukken D66 programma 3 32 Als de Structuurvisie Bussum Zuid gereed is, wordt dan toegewerkt

34 jaarstukken D66 naar een Startnotie Bussum Zuid, en zo ja, wanneer?

35 jaarstukken D66 programma 3 32 GM wil meetbaar groen en bomen toevoegen. Rijp nu voor Motie D66 3-30-300 

Regel?

36 jaarstukken D66 programma 3 32 Onderscheidend aandacht voor natuurhistorische parken. Rijp voor Motie D66 

Groen I en II?

37 jaarstukken D66 programma 3 32 Vergroening d.m.v. vaststelling wat Groen-1 dan wel Groen-2 in het 

Bestemmingsplan i.c. Omgevingsplan inhoudt?

38 jaarstukken D66 programma 3 32 Effect van keuze voor huidig onderhoudsniveau. Zijn er al signalen van 

ondernemers, inwoners herop?

39 jaarstukken D66 programma 3 33 Programma Biodiversiteit: nieuwe monitor?

40 jaarstukken D66 programma 3 33 Komt er een evaluatie van de werkzaamheden en takenpakket van de 

Stadsecoloog?

41 jaarstukken D66 programma 3 33 Zijn er nog meer projecten waarbij het hemelwater afgekoppeld kan worden en 

terug in de bodem kan worden gevoerd? Bijv. bij bepaalde particuliere 

projecten?

42 jaarstukken D66 programma 3 33 Kan dit ook worden gesteld bij de maximale aanleg van bestratingen en andere 

verhardingen bij particuliere projecten? Bijv. een maximum percentage, zoals bij 

omringende gemeenten.

43 jaarstukken D66 programma 3 33 Voor de regenwaterbestendigheid van de bebouwde omgeving en het 

klimaatbestendig zijn van de openbare ruimte zouden wellicht wadi’s toegepast 

kunnen worden? In vele gemeenten toegepast, vele voorbeelden voorradig. Hoe 

staat het College hierin?

44 jaarstukken D66 Programma 3 34 Herinrichting van de openbare ruimte: zie vorige vraag.

45 jaarstukken D66 programma 3 35 Programma Energietransitie: hoe staat het met de voortgang van de ESCo?

46 jaarstukken D66 programma 3 36 Verminderen energieverbruik en Lokale Aanpak Isolatie Woningen: in hoeverre 

wordt toegezien op de aanpak door woningcorporaties en particuliere 

verhuurders van het vervangen van enkel glas door HR-beglazing? Zou dit ook 

geen kengetal moeten krijgen omdat het belangrijk beleid van de gemeente is en 

we als Raad de progressie moeten kunnen volgen?

47 jaarstukken D66 programma 3 37 Denken over de huidige parkeernormen kent 2 zijden: snellere afgifte van 

bouwvergunningen, maar ook grotere overlast openbare ruimte door ontbreken 

parkeerplekken; wordt gekeken naar ervaringen in vergelijkbare steden en 

informatie via CROW?

48 jaarstukken D66 programma 3 38 Is in verband met Voorbereiding Omgevingswet in 2023 nu in 2024 een financieel 

inzicht te verkrijgen t.a.v. de verdeling en procedure taken Gemeente en taken 

toetsers?

49 jaarstukken D66 programma 3 38
Inkomsten leges zouden in 2023 dalen, kosten inhuur zouden hoger worden. Wat 

was de verdeling tussen de mindere leges en de meerdere inhuur in 2023? Heeft 

dit laatste zich doorgezet in 2024? En hoe ontwikkelt zich dit de komende jaren?

50 jaarstukken D66 programma 3 38 Extra taken door Externe Veiligheid: zijn de financiële consequenties voor extra 

personeel voorzien of wordt gebruik gemaakt van personeel dat voorheen de 

bouwaanvragen behandelden?

51 jaarstukken D66 programma 3 39 Nieuwe visies Bussum-Zuid en Muiden NW: er bestaat toch de mogelijkheid 

e.e.a. t.a.v. klimaatadaptatie, bereikbaarheid en verkeer, geluid en natuur via 

'bestek' bindend voor te schrijven?

52 jaarstukken D66 programma 3 39 Worden gelden Groene Uitweg nog aangewend voor Muiden Vesting Fase 2, 

Muiden Noordwest en Hocras-gebied?
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53 jaarstukken D66 programma 3 41

Lasten Ruimtelijke Ontwikkeling in Jaarstukken/begroting 2023 substantieel 

oplopend tot ruim 10%. Vanwaar dit verschil? Idem bij baten. Is dat te verklaren?

54 jaarstukken D66 programma 4 48 We streven naar nieuwe verbindingswegen ondergronds ikv cultuurhistorische 

waarden. Geldt dat dan ook voor nieuwe 380 KV verbindingen?

55 jaarstukken D66 programma 4 53 hoe staat het met de progressie van installatie laadpalen

56 Perspectiefnota 2025 d66 Hoofdlijnen 7 Het college stelt voor de OZB en afvalstoffenheffing te verhogen. Wat is het 

percentage OZB verhoging dat het college voorstelt? Wat is de doorrekening 

voor lage, midden en hogere inkomens voor alle gemeentelijke belastingen?
57 Perspectiefnota 2025 d66 Hoofdlijnen 12 Graag een realistische inschatting van de verhoging van de parkeertarieven?
58 Perspectiefnota 2025 d66 hoofdlijnen 13 Is de afvalstoffenheffing nu kostendekkend of gaat ie volgend jaar weer omhoog?

59 Perspectiefnota 2025 d66 Hoofdlijnen 13 Vervallen Welstandstoets levert 75.000 Euro per jaar op. Dat lijkt een groot 

bedrag voor simpele advisering. 
60 Perspectiefnota 2025 d66 Programma 1 17 Hoezo blijven dezelfde kosten voor nieuw beleid en voeren we structureel nieuw 

beleid. Het is goed dat er budget is gereserveerd voor participatiebijeenkomsten 

met inwoners en maatschappelijke partners alsmede communicatie (publicaties). 

Het is nu tijd om de inzichten verkregen uit participatie uit te voeren. Dus nu ipv 

praten, doen!
61 Perspectiefnota 2025 d66 Programma 1 17 in hoeverre is er door de inwoners behoefte aan consultants of juist behoefte 

aan uitvoerders? Waarom structureel meer overhead. Is onderzocht wat er op 

ons afkomt de komende jaren? En is er uberhaupt personeel voor?
62 Perspectiefnota 2025 d66 programma 1 18 Business case Third Place kent onrendabele top? Welke orde van grote? 

Structureel of incidenteel? Gevolgen mbt kapitaallasten? Graag iets meer info.

63 Perspectiefnota 2025 d66 programma 1

17 en 18

Blz 17: verhogen subsidie versa welzijn tbv lastenstijging. Blz 18: verlagen 

subsidie versa welzijn.

64 Perspectiefnota 2025 d66 programma 1 18 Subsidies kleiner dan 25K nader beoordelen. Zijn dat ook de structurele 

cultuursubsidies?
65 Perspectiefnota 2025 d66 programma 1 18 Werkten de cultuurregiseurs eerder dan niet efficient?
66 Perspectiefnota 2025 d66 programma 3 23 Is eventueel een raming van kosten te geven voor de (meer)kosten bij onderhoud 

rondom Vestingwallen Naarden-Vesting?
67 Perspectiefnota 2025 d66 programma 3 24 In welke periode gaat de nieuwbouw Brandweergarage Muiderberg spelen? En 

aan hoeveel appartementen denkt men toe te voegen?
68 Perspectiefnota 2025 d66 programma 3 24 Hoeveel tijd is gemoeid met de implementatie van het Ontwikkelplan OFGV?
69 Perspectiefnota 2025 d66 programma 3 24, 25 Afschalen inzet op RO door OW. Geen voordeel in 2025 en 2026? Waarom pas na 

2027? Daalt het aantal medewerkers, die wellicht voor andere taken kunnen 

worden ingezet?
70 Perspectiefnota 2025 d66 programma 3 25 Deels laten vervallen Welstandstoets levert geld op. Maar in feite gaat het om 

het vervallen van een simpele advisering. Geldt het op pag. 13 genoemde bedrag 

voornamelijk om inzet minder ambtelijke uren?  
71 Perspectiefnota 2025 d66 programma 3 25 Worden de bestaande gietijzeren afvalbakken vervangen door dezelfde bakken 

of is hier sprake van een andere uitvoering/materiaal?
72 Perspectiefnota 2025 d66 programma 3 25 Rijweg Bur. Van Wettumweg: is deze mogelijk om te zetten naar een 'fietsstraat'? 

Maar wel met behoud van de aanwezige en her te gebruiken materialen?

73 Perspectiefnota 2025 d66 Programma 3 26, 27 Nieuwe brug bij A'damse Poortbrug: zijn alternatieve ontsluitingen onderzocht? 

Wordt een 2e brug naast de 1e geen geforceerde situatie, die ook 

verkeerstechnisch niet aanbevelingswaardig is?
74 Perspectiefnota 2025 d66 programma 3 28 I.v.m. bovenstaande vraag is geen bedrag ingevuld. Raming mogelijk?
75 Perspectiefnota 2025 d66 programma 5 40 Is er rekening gehouden met de wet kwaliteitsborging en de leges die hierbij 

betaald moeten worden? 


